
Juan Jesus: Derby? Musimy myśleć o Pescarze
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Wczoraj wieczorem odbyło się oficjalne otwarcie nowego sklepu Roma

Store przy via del Corso. Na wydarzeniu pojawili się El Shaarawy, Salah i

Juan Jesus. Ten ostatni udzielił wywiadu dla zebranych dziennikarzy.

Wrócił entuzjazm po wczorajszej wygranej?

- Entuzjazm musi być zawsze, mamy szczęście, że wykonujemy ten zawód, musimy

zawsze myśleć zawsze o dobru Romy i z pewnością zwycięstwo 4-1 da dużo

pewności siebie.

Czego brakuje w lidze, aby być na równi z Juve?

- Są spadki formy, ale pracujemy nad tym. Z Atalantą było ciężko, ale mamy przed

sobą jeszcze dużą część sezonu ligowego i postaramy się zdobyć jak najwięcej

punktów.

Po Pescarze są derby...

- Przeżywałem je wcześniej, gdy byłem w Interze. Derby Rzymu odbijają się głośnym

echem, gdyż mamy do czynienia z dwoma wielkimi drużynami i będzie to trudne

spotkanie. Teraz jednak musimy myśleć o Pescarze, potem będzie czas na

przygotowanie się do derbów. Będą bardzo ważne.

Druga połowa w Bergamo?

- Jesteśmy rozczarowani, źle do niej podeszliśmy. Nie możemy więcej powtarzać

pewnych błędów, gdyż płacimy za nie na boisku.

Jakie czujesz emocje będąc tutaj?

- To ważne, oznacza, że klub wierzy we mnie i zawsze będę im dziękował. Spędziłem

pięć lat w Interze, ale dziś mam nowe życie i będzie to długa historia: zrobimy

razem wiele rzeczy.
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